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1. Brief aan SP 

Geachte SP, 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

1.1 Vragen van mevrouw de Groot namens SP 

1. U beschikt over hard cijfer materiaal waarover de provincie niet beschikt mag ik weten waarover dat 
gaat? 

2. U hebt het over dat er vooral meer woningen moeten komen nu heb ik net op NHNieuws gezien dat er 
tijdelijke woningen komen. Voor wie zijn die dan bestemd? 

3. Uw wethouder had het over bouwen naar behoefte daar had hij aan voldaan. Waar bestaat de 
behoefte dan aan en waar is dan aan voldaan is? 
 

1.2 Schriftelijke antwoorden Jonge Bestuurders Texel 

1. In onze zienswijze1 en in de bijehorende bijlage2 staan veel harde cijfers (zie ook volgende pagina’s). 
Uit de cijfers blijkt dat Texel ondanks dat het een plattelandsgemeente is zonder grote steden, veel 
meer gemeen heeft met de regio Amsterdam, dan met de krimpende stad Den Helder of de rest van de 
Noordkop. Texel is een groeiende gemeente in een krimpregio. Wij zijn het dan ook niet eens met de 
huidige Omgevingsvisie dat er vooral in steden en knooppunten gebouwd moet worden. De grootste 
woningbehoefte is op plekken waar relatief veel werk is, meestal zijn dat de steden, maar soms zijn dat 
ook toeristische gemeenten.  

2. Ja, in Den Burg worden 100 tijdelijke en duurzame woningen gebouwd door woningcorporatie Woonij. 
Wij zijn hier uiteraard heel blij mee. Maar wat Jonge Bestuurders Texel betreft is dit slechts een fractie 
van wat nodig is om de woningschaarste komende jaren op te lossen. Dit wordt beaamd door zowel de 
gemeente als de woningcorporatie. Vandaar dat zij onze zienswijze ook gesteund hebben. Zoals 
gezegd zijn er alleen bij de woningcorporatie 1200 woningzoekenden. Voor jonge starters, die hard 
nodig zijn om de langdurig openstaande vacatures te vullen, zijn er ook geen betaalbare woningen te 
vinden. Bovendien neemt de schaarste alleen maar verder toe (zie ook laatste grafiek). Er hebben nooit 
eerder zo weinig woningen te koop gestaan op Texel als afgelopen maanden. 

3. Wij nemen aan dat de wethouder bedoelt dat Texel één van de weinige gemeenten is in Noord-Holland 
die wel de maximaal toegestane hoeveelheid woningen heeft weten te bouwen en gaat bouwen. Er is 
dus voldaan aan wat mag van de Provincie, maar niet voldaan aan de grote behoefte van de 
woningzoekenden op Texel. 
 

  

                                           

1 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060342  
2 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060341  

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060342
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060341
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1.3 Cijfers en grafieken 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Figuur 8 & 9 uit Bijlage 1 van de Zienswijze JBT: De gemiddelde verkoopprijs van koopwoningen over de 

afgelopen tien jaar. Bovenaan de top 5 van gemeenten in Noord-Holland die het snelst stegen. Onderaan de 

Noordkop. Wederom heeft Texel meer gemeen met de regio Amsterdam. De oplossing vereist maatwerk. 

(bron: Huizenzoeker.nl)   
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Figuur 6 uit Bijlage 1 van de Zienswijze JBT 3: Het aantal aangeboden koopwoningen (in blauw links) uitgezet 

tegenover de gemiddelde vraagprijs (in grijs/oranje rechts) de afgelopen vier jaar. De acute schaarste vertaalt 

zich in hoge prijzen en weinig aanbod en maakt woningen onbereikbaar voor jonge starters. (bron: 

Huizenzoeker.nl) 

  

                                           

3 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060341  

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060341
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2. Brief aan GroenLinks  

Geachte GroenLinks, 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

2.1 Vraag van de heer Kramer, GroenLinks 

De huizen zijn duur en de inkomens laag. Maar met dit vertrekpunt voor wie bouwt u dan? 

2.2 Schriftelijk antwoord Jonge Bestuurders Texel 

Vanuit Jonge Bestuurders Texel vinden wij het belangrijk dat iedereen die op Texel wil komen werken, de 

mogelijkheid moet kunnen hebben een geschikte woning daar te vinden. Met name voor jonge starters is het 

nu moeilijk om een woning te vinden. Er is veel vraag en steeds minder aanbod. Er hebben nooit eerder zo 

weinig woningen te koop gestaan op Texel als afgelopen maanden en de prijzen lopen al tien jaar lang op. 

Mensen die ’s avonds in de horeca werken kunnen niet aan “de overkant” wonen en hebben vaak niet veel te 

besteden. Bij de woningcorporatie is de wachtlijst opgelopen tot 1200. Maar ook de mensen die wel meer te 

besteden kunnen zelden een starterswoning kopen. Onlangs verhuisde één van de grootste werkgevers op 

Texel (ICT-bedrijf SnelStart) een deel van het bedrijf naar Alkmaar, omdat potentiële werknemers geen 

betaalbare woning konden vinden op Texel.  

Als er meer betaalbare  woningen gebouwd mogen worden (binnen de kernen), dan hebben die 

woningzoekenden eindelijk een woning en kunnen vacatures weer gevuld worden. Uiteraard alles met behoud 

van natuur en open landschap. Op dit moment heeft Texel 700 langdurig openstaande vacatures op 6000 

huishoudens. Anders dan andere plattelandsgemeenten heeft Texel een extreem laag werkloosheidscijfer (ver 

onder het landelijk gemiddelde). 
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3. Brief aan PvdA  

Geachte PvdA, 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

3.1 Vragen van de heer Papineau Salm, PvdA 

1. Vindt u dat de gemeente genoeg doet om snel te bouwen binnenstedelijk in Den Burg bv bij Welkoop? 
Dat is geen belemmering van de provincie. 

2. Bouwen bij de buitendorpen gaat grenzen aan de rand van het groen. Wordt dat een lastig verhaal? 
 

3.2 Schriftelijke antwoorden Jonge Bestuurders Texel 

1. De gemeente en de woningcorporatie doen er beide alles aan binnen de ruimte die ze hebben, maar 
worden het vaakst door de provincie gehinderd met een limiet. De vraag vanuit de bevolking naar 
meer betaalbare woningen (zowel sociale huur- als koopwoningen) is er wel. Er is dus nog steeds veel 
meer vraag dan aanbod. 

2. Ook bij de buitendorpen zoals De Koog is veel werkgelegenheid en dus veel behoefte aan woningen. Er 
hoeft niet direct buiten de dorpen gebouwd te worden. Ook Texelaars behouden graag het open 
landschap en groen. In 2007 heeft de Gemeente Texel dit opgenomen in haar kernwaardes. Er zal wat 
ons betreft een effectievere benutting van de bestaande dorpskernen moeten plaatsvinden. Maar dit is 
niet de grootste belemmering. Allereerst moet er wettelijke ruimte komen om überhaupt nog te mogen 
bouwen en daar heeft Texel de Provincie voor nodig. 
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4. Brief aan VVD 

Geachte VVD, 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

4.1 Vraag van de heer Kramer, VVD 

Wat is de meerwaarde om deze Status Aparte ook in de omgevingsvisie op te nemen? 

4.2 Schriftelijk antwoord Jonge Bestuurders Texel 

Die Status Aparte is vorig jaar overgenomen in de regionale uitvoering en die is door de provincie, de regio en 

door de gemeente getekend. Maar wij zouden die graag nadrukkelijk erkend willen hebben in de 

Omgevingsvisie, zodat die ook is vastgelegd voor de komende jaren. Wij geven er ook een concretere invulling 

aan dan vorig jaar is afgesproken met de volgende tekst:  

“Eens in de vijf jaar rechtstreeks afspraken maken met de provincie over het totaal aantal te bouwen 

woningen los van de regio Noord-Holland Noord en de andere Noordkopgemeenten volgens het Status Aparte 

principe. Deze aantallen kunnen vervolgens in goed overleg tussen de provincie en de gemeente Texel worden 

geëvalueerd en waar nodig bijgesteld. Op die manier kan de lokale overheid sneller anticiperen op de 

woonontwikkelingen, waardoor mensen niet gedwongen worden de Texelse economie te verlaten.”   

Dat is voor Texel beter dan voor 30 jaar de boel vasttimmeren, want dan loopt onze economie een ernstig 

risico. Anders dan bij andere gemeenten zorgt een tekort aan woningen op Texel direct voor een tekort aan 

gevulde vacatures, omdat voor veel beroepen op Texel men niet in de buurgemeente kan wonen. Het gaat 

wat ons betreft om een Status Aparte visie en niet om de verordening, omdat nu de visie is dat er alleen in 

steden en knooppunten gebouwd zou moeten worden en Texel is daarop duidelijk een uitzondering. Wij 

vinden juist de concrete aantallen die genoemd worden meer iets voor de verordening. 
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5. Brief aan Ouderenpartij 

Geachte Ouderenpartij, 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

5.1 Betooog van de heer Leever, Ouderenpartij 

1. Krimp en trek naar de grote stad, samenleving wordt onevenwichtig in de levensopbouw wij zouden 
graag zien dat de provincie daar sturend bij op komt treden. 

2. Woningbouw, met de woningtoewijzing heeft de provincie een middel in hand om hier iets tegen te 
doen. We zien echter dat met deze omgevingsvisie bij de woning toewijzing aan de MRA en de sterke 
kernen in de regio centraal staan. Kleinere plaatsen komen niet aan de orde of te beperkt. Terwijl vele 
kleine plaatsen juist een grote behoefte hebben aan woningen en daar ook de grond voor hebben maar 
de medewerking van de provincie daarvoor niet krijgen. Of althans stroef verloopt. We zijn voor minder 
woningen naar de grote kernen en de MRA en meer naar de kleinere plaatsen. Zodat ook vooral de 
jeugd daar kan blijven wonen en de samenleving daar kan blijven wonen en de samenleving 
evenwichtig blijft. 

3. 20% van nederland is 65 plus, aandacht voor senioren gaat nog toenemen tot na 2040 
 

 

5.2 Schriftelijke reactie Jonge Bestuurders Texel 

1. Wij zijn erg blij met uw visie op dit gebied. Wij delen namelijk de mening dat steeds meer jongeren 
naar de grote steden trekken en dat daardoor veel gebieden extra snel vergrijzen. Dit komt de 
leefbaarheid en de economie niet ten goede. Ook het vestigingsklimaat wordt daardoor niet 
aantrekkelijker. 

2. Wij zijn inderdaad bang dat er een soort self phulfilling profecy ontstaat waarbij overheden limieten 
opleggen om niet meer te bouwen, waardoor op sommige plaatsen extra woningschaarste onstaat, de 
prijzen nog sneller stijgen en woningen nog onbetaalbaarder worden voor jongeren, waardoor 
gebieden nog sneller vergrijzen. Er ligt juist een grote kans voor overheden om deze trend bij te sturen 
en jongeren op alle mogelijke manieren te stimuleren om te starten in de kleine plaatsen in plaats van 
de MRA. 

3. Zonder jeugd in de kernen is er straks niemand om zorg te kunnen verlenen aan de vergrijsde 
gebieden. Op Texel is dit nu al merkbaar. Het eiland is één van de meest vergrijsde gemeenten van 
Nederland en dit zal in de toekomst alleen maar toenemen. Zonder betaalbare woningen voor jonge 
starters zal dit in het ergste geval kunnen betekenen dat mensen die hun hele leven op Texel geleefd 
gewoond hebben voor hun laatste jaren naar het vaste land te moeten, omdat er op het eiland zelf niet 
voldoende zorgverleners meer zijn.  
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6. Brief aan 50 PLUS Partij 

Geachte 50 PLUS Partij, 

 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

6.1 Betooog van mevrouw de Meij, 50 PLUS Partij 

 

1. Ambtenaren, wethouders tientallen brieven door bezorgde burgers zijn er geschreven om aan te geven 
dat ze zich ernstig zorgen maken dat er te weinig wordt gebouwd en het dreigend woning tekort. De 
cijfers op papier en de bevolkingsprognose die blijken elke keer weer de doorslag te geven maar wat 
ons betreft zijn ze geen daadwerkelijke weergave van de realiteit waar gemeentes mee worstelen dat 
er voor niemand meer een betaalbare woning te vinden is binnen gemeentegrenzen.  

2. Wat ons betreft moet de boel om. Niet alleen maar binnenstedelijk bouwen en als er open landschap 
opgeofferd kan worden voor windmolens en zonne-energieparken dan kan dit ook voor 
woningbouwplannen. Een gemeente vertelde in de zienswijze we moeten af van dit belemmerende 
provinciebeleid van kassabon woningbouw. We zijn het hier volledig mee eens. Op papier zijn cijfers 
heilig maar nogmaals niet kloppend met de realiteit.  

3. Doel van omgevingsvisie is het overlaten aan gemeentes geef hun dan daadwerkelijk ook het 
vertrouwen om dit te doen. Met name op het gebied van wonen. 

 

6.2 Schriftelijke reactie Jonge Bestuurders Texel 

1. Wij delen uw bezorgdheid. Ook Texel zou graag meer woningen willen bouwen dan door de Provincie 
wordt toegestaan. Er is een grote woningschaarste en de prijzen stijgen inmiddels sneller dan in 
Amsterdam. Maar omdat Provinciale prognoses aangeven dat Texel na 2030 misschien gaat krimpen, 
zit de woningbouw nu al op slot. 

2. Wij delen de analyse dat niet te veel blindgestaard moet worden op bevolkingsprognoses. Wij zien op 
Texel dat het aantal langdurig openstaande vacatures veel bepalender lijkt te zijn voor de vraagprijs en 
schaarste van betaalbare woningen dan de bevolkingsprognose. Den Helder is een stad, maar bleek 
één van de snelst krimpende gemeenten in Noord-Holland Noord. Texel is een plattelandsgemeente, 
maar bleek desondanks in de top 5 gemeenten met snelstijgende woningprijzen. 

3. Hier zijn wij het volledig meer eens. Wij zouden graag meer autonomie willen bij de gemeente (in ons 
geval Texel), omdat die veel sneller kan inspelen op de actuele woningbehoefte en veel beter de 
bijzondere situatie van een eiland begrijpt. Zo zal iemand die ’s avonds op Texel werkt, nooit aan “de 
overkant” kunnen werken. Terwijl iemand die in Amsterdam werkt, wel gewoon in een buurgemeente 
kan wonen. Vandaar ook dat wij oproepen tot een Status Aparte voor Texel. Wij zijn van mening dat 
Texel het meeste te lijden heeft van een aanpak die te veel gestuurd wordt door een Provinciale visie 
die gericht is op alleen bouwen in steden en knooppunten. 
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7. Brief aan CDA 

Geachte CDA, 

 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

7.1 Betooog van mevrouw W. van Andel, CDA 

Uit de zienswijze wordt wel duidelijk dat er geen eenduidig beeld bestaat van de opgave op dit punt. Met 

name de samenwerkende gemeenten in de kop van Noord-Holland luiden de noodklok. De opgave gaat 

namelijk over meer dan aantallen alleen. Het gaat over leefbaarheid en over keuzevrijheid. Is de gedeputeerde 

het met ons eens dat er daarom een nadere analyse nodig is over wat de opgave op dit punt nu precies is in al 

zijn facetten. Ook op korte termijn en breder gekeken dan CBS cijfers.  

 

7.2 Schriftelijke reactie Jonge Bestuurders Texel 

Wij delen uw analyse dat niet te veel blindgestaard moet worden op het CBS. Wij zien op Texel bijvoorbeeld 

dat het aantal langdurig openstaande vacatures veel bepalender lijkt te zijn voor de vraagprijs en schaarste 

van betaalbare woningen dan de bevolkingsprognose van het CBS. Den Helder is een stad, maar bleek één 

van de snelst krimpende gemeenten in Noord-Holland Noord. Texel is een plattelandsgemeente, maar bleek 

desondanks in de top 5 gemeenten met snelstijgende woningprijzen. 
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8. Brief aan D66 

Geachte D66, 

 

Afgelopen maandag mochten wij namens Jonge Bestuurders Texel (JBT) inspreken over onze zienswijze 

waarin wij de Provincie vragen de Status Aparte op te nemen in de Omgevingsvisie. Wij hadden daar beloofd u 

schriftelijk uitgebreider te willen beantwoorden en bovendien cijfers na te sturen. Dus bij deze! 

8.1 Betooog van mevrouw mevrouw Strens, D66 

Wij onderschrijven de lijn zoals verwoord in de visie dat er zoveel mogelijk binnenstedelijk ontwikkeld moet 

worden en dat het vraag gestuurd moet zijn. Het blijft natuurlijk altijd een uitdaging om vraag en aanbod 

zoveel mogelijk met elkaar in balans te brengen. Dat we zowel kwalitatief als kwantitatief de juiste woningen 

op de juiste plek hebben staan. En om vraag gestuurd te kunnen bouwen moeten we natuurlijk goed kijken 

hoe die prognoses eruit zien in diverse gebieden. En dat op moment dat er aanleiding toe is of dat er 

economische ontwikkelingen zijn of demografische ontwikkelingen dat we snel plannen kunnen aanpassen 

zodat dat weer matcht. Met oog voor lokale en regionale verschillen. 

8.2 Schriftelijke reactie Jonge Bestuurders Texel 

Wij zijn het met u eens dat er vraaggestuurd ontwikkeld moet worden. Wij delen niet de visie dat dit 

automatisch binnenstedelijk zou moeten beteken. Zoals wij in ons zienswijze laten zien, stegen de 

woningwaardes op Texel de afgelopen 10 jaar sneller dan in Amsterdam. Texel is geen stad. Den Helder is wel 

een stad en toch behoort die gemeente tot één van de gemeenten waar de woningwaarde het snelste daalde. 

Dit is aan de hand van demografische ontwikkelingen of CBS prognoses niet te verklaren. Het is wel te 

verklaren als men kijkt naar het percentage langdurig openstaande vacatures. Met andere woorden 

werkgelegenheid is van zeer grote invloed op de woningbehoefte. Wij vinden daarom dat het criterium 

binnenstedelijk in de visie te veel nadruk krijgt. Daarnaast zijn in de regio Noordkop de verschillen zo extreem 

tussen de verschillende gemeenten, dat regionale aanpakken niet voldoende zijn. Mensen die ’s avonds in de 

horeca op Texel werken, kunnen nooit aan “de overkant” wonen. Dat maakt de Texelse situatie zo uniek, dat 

wij vragen om de Status Aparte te erkennen in de Omgevingsvisie. 
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9. Algemene reactie van JBT op gedeputeerde 

9.1 Visie van Gedeputeerde Staten 

Wij hoorden de gedeputeerde drie zaken zeggen die ons totaal niet gerust stellen. Volgens de gedeputeerde is 

het de visie van GS: 

1. Dat er vooral gebouwd moet worden in steden en bij knooppunten 

2. Dat gemeenten de woningnood binnen de bestaande regio’s moeten oplossen 

3. Dat bevolkingsprognoses sturend zijn 

 

9.2 Bezwaar vanuit JBT op die visie 

1. Steden vinden wij geen goed criterium. Den Helder is een krimpende stad en Texel een groeiende 
plattelandsgemeente. Wij zouden liever een visie zien waar woningen worden gebouwd daar waar 
woningnood is door bijvoorbeeld veel werk en vacatures. Dat zullen vaak steden zijn, maar kunnen 
dus ook toeristische kernen zijn. 

2. Regio-oplossingen werken niet voor Texel. Allereerst zullen grote gemeenten in de Noordkop niet 
zomaar woningaantallen weggeven aan de kleine gemeente Texel. Daarnaast is Texel eigenlijk een 
losstaande regio buiten de formele regio Noordkop als het om wonen gaat: Iemand die ’s avonds op 
Texel in de horeca werkt, kan vanwege de boot nooit aan de overkant wonen. Maar ook ICT-bedrijf 
SnelStart, één van Texels grootste werkgevers, verplaatste onlangs een deel van het bedrijf naar 
Alkmaar, omdat het door de Texelse woningnood geen vacatures kon vullen. Dit is anders dan 
bijvoorbeeld iemand die in Amsterdam werkt, maar gewoon in de buurgemeente kan wonen. De 
verschillen binnen de Noordkop regio zijn ook te groot: Den Helder en Texel hebben niets gemeen op 
het gebied van woningschaarste en zullen dus te veel tegenstrijdige belangen hebben om het samen 
op te kunnen lossen. 

3. Wij denken zelf dat veel meer factoren een belangrijke rol spelen dan de leeftijdsopbouw van een 
regio. Zo kan migratie een grote invloed hebben op woningschaarste. Mensen trekken naar gebieden 
met veel werkgelegenheid. Trends in woningprijzen, woningverkopen en vacatures zijn wat ons 
betreft een veel betrouwbaardere prognose dan demografische cijfers en zouden wat ons 
meegenomen moeten worden bij het opstellen van de lange termijnvisie. Zolang er veel langdurig 
openstaande vacatures (700 op 6000 huishoudens) zijn op Texel, zal de vraag groot zijn naar 
woningen en zal Texel kunnen groeien ondanks een eventuele demografische prognose. 
 
 

9.3 Oproep tot amendement voor Status Aparte Texel 

 
Gezien onze bovenstaande argumentatie, de harde cijfers4 en de nadere uitleg in ons zienswijze5 roepen wij 

vanuit Jonge Bestuurders Texel en de zestien organisaties6 die ons formeel steunen u vriendelijk, maar 

dringend op om een amendement in te dienen waarin Texel als unieke losstaande woningregio erkend wordt 

in de Omgevingsvisie door bijvoorbeeld de Status Aparte te noemen.  

                                           

4 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060341 
5 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060342  
6 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060343  
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https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=texel&id=100060342
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